

#### **ASSIGNMENTS**

&

UNIT PERFORMANCE PROJECTS







### Introduction

eChinese LLC has always been committed to promoting "Joyful Chinese Learning." Through a variety of classroom activities, we aim to help students learn and apply Chinese more effectively.

The eChinese Student Coursework Showcase is designed to showcase the creativity and language skills that students have demonstrated during their Chinese language learning journey! Through this event, we hope to improve student's confidence and interest, encourage them to learn from each other, and promote communication among teachers and students.

We sincerely invite teachers to recommend your students to participate in this event, inspiring your students to continue to strive and progress.

It is a valuable opportunity to display the fruits of students' efforts! Winners of the first, second, and third prizes will be awarded. Outstanding works will be selected and showcased on the eChinese website.

### **Awards**

First prize (1 winner): \$300

Second prize (2 winners): \$200

Third prize (3 winners): \$100

### **How to Participate**

#### **Submission Dates:**

Start from January 20th, 2024; Due on April 30th, 2024

#### **Result Announcement:**

- **Date:** May 10th, 2024
- Notifications will be available on eChineseworld.com; winners will receive email notifications.

#### **Content/Format of Submissions:**

- Student works created based on assignments, especially unit performance project guidance from eChinese materials.
- No specific restrictions on the content and format (e.g., videos, art designs, music composition, writing pieces)
- Group and individual works are all welcomed.

#### **Selection Criteria and Process:**

- Judges: eChinese curriculum & education committee
- Criteria: 1) Expression and understanding of Chinese culture; 2) Chinese language skills; 3) creativity and the overall completeness of the work.



#### **Submission Instructions:**

- All submissions should include an additional brief self-introduction video with the creator facing the camera (in MP4 format). The content should cover the student's name, school, recommending teacher, and specify which eChinese unit the work is related to. A reference format is provided below:
  I am [English Name, first name and last name], my Chinese
  - I am [English Name, first name and last name], my Chinese name is [last name and first name]. I am a student at [school name] in [X grade]. My Chinese teacher is Mr. /Mrs. /Ms. [Teacher's Name], and I am submitting the project for Level X, Unit X performance assessment.
    - ♣ For example: I am May Lee, my Chinese name is 李美 [last name and first name]. I am a 10th-grade student at the American eChinese School. My Chinese teacher is Teacher Li, and I am submitting the major project for Level Intermediate 1, Unit 3 performance assessment.
- Please use this format to name the work in submission: "Student's Full Name\_School Name" (e.g., "Jessy Johnson\_ American eChinese School"). If multiple documents are being submitted, please zip all the documents into a single file for submission.
- Video submissions should be less than 4 minutes, accompanied by Chinese captions, and submitted in MP4 format. It is preferred for the creators to actively participate in the performance.
- Please share the submission through Google Drive and email the Google Drive link of the files to the following two eChinese email addresses: service@echineseworld.com; yue@echineseworld.com.
- Parents of the student participants need to fill out the "Parent Waiver and Release Form". The signed waiver should be included in the submission.

#### **ASSIGNMENTS**

&

UNIT PERFORMANCE PROJECTS

### **Copyright Notice:**

The copyright of the works, including but not limited to text, images, photos, and videos, is retained by the original creators.

By submitting the works, the creators grant eChinese LLC a non-exclusive right to use, reproduce, distribute, and display the works for promotional, educational, and other related purposes. eChinese LLC may use the works on its official website, social media platforms, promotional materials, and other communication channels.

The creators will be appropriately credited whenever the works are used. eChinese LLC will not transfer or sublicense the rights granted by the creators to any third party without explicit consent.



## 易•中文学生成果展

## 课堂作业 / 单元大作业

### 作品展示







### 活动介绍

易·中文致力于"寓教于乐·乐学中文"理念,通过丰富多样的课堂活动,生动有趣的互动教学形式,让学生在轻松愉悦的氛围中更好地学习和运用中文。

"**易•中文学生成果展**"活动,旨在展示学生们在中文学习中所展现出的创造力和语言应用能力,鼓励学生们继续保持中文学习的热情和创意,增强学习中文的自信心。

我们诚挚邀请老师们推荐,或鼓励学生提交各种形式的中文课程课堂作业、课堂大作业的精彩成果,参加"易·中文学生成果展"评选与展示活动。

参加活动的作品,经过易·中文团队的评选,取得一、二、三等奖的作品将获得奖金。其他优秀的作品,将在易·中文网站平台上展示,为学生们提供一个难得的机会,展示中文课堂内外努力付出的成果。

### 奖项设置

🚣 一等奖 (1名):\$300

▲ 二等奖 (2名):\$200

▲ 三等奖 (3 名):\$100

### 活动说明

#### 作品提交时间:

♣ 2024年1月20日开始 2024年4月30日截止

#### 评选结果公布时间及方式:

♣ 2024 年 5 月 10 日公布于eChineseworld.com 平台,并电邮通知获奖学生 / 推荐老师。

#### 作品内容及形式:

- 根据易·中文教材完成的作业,尤其是单元大作业指导所创作的作品。
- ♣ 内容及形式不限,包括表演及演讲 视频、手工及美术设计、音乐作品 等等。
- ▲ 小组完成或个人作品均可。

#### 评奖活动及标准:

**↓ 评审**:易·中文教材编写委员会

#### 

1) 作品中对中国文化元素的表达和理解; 2) 作品中对中文语言的运用; 3) 作品中体现的创意; 4) 作品完整性。



# 易·中文学生成果展

# 课堂作业/单元大作业

### 作品展示

### 作品提交方式及说明:

所有提交作品,需附录一段正脸拍摄,简单中文自我介绍视频 (MP4 格式),内容需包含学生名字、所在学校、推荐老师,并说明作品来自易·中文哪套教材,哪个单元的作业。参考格式如下:

我是 English Name (first name and last name), 中文名字叫 (last name and first name), 是 XXXX 学校 XX 年级的学生。我的中文老师是 XX 老师,我提交的作品是易·中文 xx 教级、X 级、第 X 单元、课文 X 的单元大作业。

- ♣ 例: 我是 May Lee, 中文名字叫李美, 是美国易中文学校 10 年级的学生, 我的中文老师是李老师, 我提交的作品是易·中文中级一第三单元大作业。
- ➤ 提交的作品,请以"学生全名\_学校名称"命名(例如"Jessy Johnson\_ American eChinese School")。如果所提交的是多个文档,请把全部文档 Zip 成一个文档提交。
- 视频作业最好不超过4分钟,提供中文字幕为佳。视频格式 MP4,视频中最好有创作者参与。
- ▶ 请把参加活动的作品通过 Google Drive 分享,并电邮文件的 Google Drive 链接,及参加活动说明至下面两个易·中文电子邮箱: service@echineseworld.com 和 yue@echineseworld.com
- 参加活动的学生家长需填写《知情同意书 (Parent Waiver and Release Form)》。家长签字后的同意书需与学生作品一起提交。

### 作品版权及使用权:

参加活动的作品,包括但不限于文字、图片、照片、语音和视频等,版权由原创学生作者所有。

老师推荐或学生提交参加本活动的作品,包括但不限于文字、图片、照片、语音和视频等,则视为作品原创学生作者及家长同意 eChinese LLC 及其关联公司拥有改编、再版,及在各社交媒体平台、网络教学平台的完全使用权。

eChinese LLC 使用相关作品时,将注明作品来源。eChinese LLC 不会在未经作者明确同意的情况下将创作者授予使用权转让或再许可给任何第三方。